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ZÁPISNICA 

 z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tovarnom pre volebné 
obdobie 2022 – 2026 konaného dňa 13. novembra 2023 

(pondelok) o 17:30 hod. v priestoroch rokovacej miestnosti 
obecného úradu. 

 
 

Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 8. zasadnutia OZ  
5. Možnosť zapojiť sa do dlhopisového programu VVS a. s. – stretnutie so 

zástupcami VVS a. s.  Košice 
6. Správa starostky od posledného zasadnutia OZ 
7. Plnenie rozpočtu za 3. štvrťrok 2023 
8. Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 3/2023 zo dňa 30.09.2023   
9. Zmeny a doplnky č. 2 Územného plánu obce Tovarné  - zámer obce Tovarné   
10. Zmluva o poskytnutí dotácie na rok 2024 pre 2 prijímateľov sociálnej služby v 

Dennom stacionári  MIMA, n. o. podľa § 8 ods. 1 zákona č. 448/2008 Z. z. o 
sociálnych službách  

11. Prevádzkový poriadok pre zberný dvor v obci Tovarné  
12. Schválenie mandátnej zmluvy uzavretá podľa § 566  a nasl. zákona č.513/1991 

Zb. (Obchodného zákonníka) v znení neskorších predpisov 
13. Rôzne – Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024, Kultúrne a 

spoločenské  akcie na rok 2024 
14. Záver 

 
Prítomní: 
 
Starostka:   PaedDr. Kvetoslava Mižáková  
Poslanci: Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra 

Dudová, Martin Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč 
Hostia:  - - -  
Zapisovateľ:   Jana Dudová – ekonómka obce 
Kontrolór:  Mgr. Vladimír Jenčko 
 
Neprítomní:  - - -  
 
Ospravedlnení: - - -   
 
Bod programu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
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 9. zasadnutie obecného zastupiteľstva začalo o 17:30 hod. v rokovacej miestnosti 
(sobášna miestnosť) s účasťou prítomných viď. vyššie a prezenčná listina. Zasadnutie 
otvorila starostka obce PaedDr. Kvetoslava Mižáková a privítala prítomných poslancov, 
kontrolóra obce a zapisovateľku.  Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie je 
uznášania schopné.  
 
Bod programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starostka uviedla, že návrh programu bol každému doručený v stanovenej lehote 
spolu s pracovnými materiálmi a aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci boli vyzvaní 
k doplneniu alebo zmene návrhu programu. Starostka vyzvala poslancov k možnému 
doplneniu návrhu programu. Žiadny z poslancov nenavrhol zmenu programu, ani 
program nedoplnil. Starostka doplnila program v bode 8 o schválenie rozpočtového 
opatrenia č. 4/2023 zo dňa 10.11.2023 a v bode 13 Rôzne – Schválenie poplatku za 
používanie elektrických spotrebičov v kuchyni KD pre podnikateľské subjekty. OZ 
pristúpilo k schváleniu programu zasadnutia. 
 
OZ schvaľuje:  
navrhovaný program zasadnutia podľa poradia a pozvánky: 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ schvaľuje:  
doplnenie programu v bode 8 o schválenie rozpočtového opatrenia č. 4/2023 zo dňa 
10.11.2023 a v bode 13 Rôzne – Schválenie poplatku za používanie elektrických 
spotrebičov v kuchyni KD pre podnikateľské subjekty: 
   
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 8. zasadnutia OZ  
5. Možnosť zapojiť sa do dlhopisového programu VVS a. s. – stretnutie so 

zástupcami VVS a. s.  Košice 
6. Správa starostky od posledného zasadnutia OZ 
7. Plnenie rozpočtu za 3. štvrťrok 2023 
8. Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 3/2023 zo dňa 30.09.2023 a rozpočtové 

opatrenie č. 4/2023 zo dňa 10.11.2023  
9. Zmeny a doplnky č. 2 Územného plánu obce Tovarné  - zámer obce Tovarné   
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10. Zmluva o poskytnutí dotácie na rok 2024 pre 2 prijímateľov sociálnej služby v 
Dennom stacionári  MIMA, n. o. podľa § 8 ods. 1 zákona č. 448/2008 Z. z. o 
sociálnych službách  

11. Prevádzkový poriadok pre zberný dvor v obci Tovarné  
12. Schválenie mandátnej zmluvy uzavretá podľa § 566  a nasl. zákona č.513/1991 

Zb. (Obchodného zákonníka) v znení neskorších predpisov 
13. Rôzne – Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024, Kultúrne a 

spoločenské  akcie na rok 2024, Schválenie poplatku za používanie elektrických 
spotrebičov v kuchyni KD pre podnikateľské subjekty 

14. Záver 
 
Bod programu č. 3: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva pristúpili k voľbe návrhovej 
komisie a určeniu overovateľov zápisnice. Poslanci po dohode schválili pána poslanca  
Jozefa Kožeja a pána poslanca Miroslava Lukáča do návrhovej komisie a určili za 
overovateľov zápisnice pani poslankyňu Ľubomíru Dudovú a pána poslanca Tomáša 
Babinčáka. 
 
OZ  schvaľuje:  
návrhovú komisiu – Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ určuje: 
overovateľov zápisnice – Mgr. Ľubomíra Dudová, Tomáš Babinčák 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 4: Kontrola plnenia uznesení z 8. zasadnutia OZ                                            
                                         
 Starostka dala slovo kontrolórovi obce, ktorý referoval o plnení uznesení. 
 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Vladimír Jenčko prítomným oznámil nasledujúce 
plnenie prijatých uznesení za posledné 2 obecné zastupiteľstva: 

- 69/2023 – schválené rozpočtové opatrenia boli zrealizované; 

- 70/2023 – proces stojí na jednaní s p. J.K.; 

- 71/2023 – obec nakoniec túto možnosť nevyužila z dôvodu nevyhovujúcich 

podmienok projektu; 

- 72/2023 – finančné prostriedky boli vynaložené v celkovej sume 313,20€. Z dôvodu 

zdravotných problémov oslovenej strany zatiaľ nedošlo k zrealizovaniu jednania; 

- 73/2023 – finančné prostriedky za časť č. 1 boli uhradené. Za časť č. 2 boli uhradené 

vo výške 1000€; 

- 74/2023 – faktúra uhradená dňa 13.11.2023, tovar doručený; 
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- 75/2023 – odmena uhradená; 

- 78/2023 – zmluva podpísaná 04.10.2023 obcou a 02.11.2023 lesmi. Zverejnená na 

webovom sídle dňa 02.11.2023. Vklad k dnešnému dňu na katastri nie je podaný; 

- 81/2023 – zmluva podpísaná 27.10.2023 Správou a údržbou ciest PSK a 03.11.2023 

obcou Tovarné. Zverejnená na webovom sídle dňa 03.11.2023. Vklad k dnešnému 

dňu na katastri nie je podaný. 

OZ berie na vedomie:  
plnenie uznesení z 8. zasadnutia OZ 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 5:  Možnosť zapojiť sa do dlhopisového programu VVS a. s. – stretnutie 
so zástupcami VVS a. s. Košice 
                                         
 Starostka privítala prítomných zástupcov VVS a. s. Košice a udelila im slovo. 
Uviedli, že obec je akcionárom VVS a. s. s 6 313 akciami, za ktoré poberá 5 x dividendy. 
Odprezentovali hospodárnosť firmy a uviedli, že partnerom tohto projektu je Slovenská 
sporiteľňa. Vysvetlili proces predaja akcii a kúpu dlhopisov. Celý proces trvá 80 dní. 
Prebehla diskusia o výhodách a nevýhodách zapojenia sa do tohto programu. Ekonómka 
obce požiadala o možnosť nahliadnuť do vzoru zmluvy a tým sa bližšie oboznámiť 
s obsahom podmienok prevodu. Predstavitelia prisľúbili, že predmetný vzor zmluvy 
samozrejme pošlú na emailovú adresu.  
 
Starostka poďakovala prítomným. Pán riaditeľ poďakoval za možnosť prísť prezentovať 
program.  
 
OZ berie na vedomie:  
možnosť zapojiť sa do dlhopisového programu VVS a. s. Košice  
 
OZ ukladá: 
po preštudovaní zmluvy a prístupných materiálov zaoberať sa touto problematikou 
výmeny akcií za dlhopisy na najbližšom zastupiteľstve.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 6: Správa starostky od posledného zasadnutia OZ 
 
 Starostka predložila správu v nasledujúcich bodoch:  
 

- Nákup kníh do knižnice vo výške 1 400,00 € 
- Dokončenie a vyúčtovanie projektu Úprava verejného priestranstva vo výške 

15 010,26 €, pričom spoluúčasť obce je 750,51 € 
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- Ukončili sme výstavbu zberného dvora, prebehlo prevzatie stavby, je 
doručená aj časť techniky 

- Podali sme žiadosť na kolaudáciu zberného dvora, termín kolaudácie je 07. 
12.2023 

- Na podnet obyvateľky obce prebehlo stretnutie obce ako stavebného úradu, 
polície, hasičov, zamestnanca stavebného úradu – vykonal 3. štátny stavebný 
dohľad 

- Adresovali sme list Telekomu ohľadom previsu káblov smerom na ihrisko 
- Adresovali sme listy VSD ohľadom výpadku el. energie počas týždňa, náprava 

bola 11.11.2023 
- Uskutočnila sa brigáda pri kostole za asistencie zamestnancov obce 
- Uskutočnili sa práce: kosenie cintorína, hrabanie lístia, čistenie plota na 

cintoríne, betónovanie schodov pri MŠ ... 
- Namontovali sme konvektomat do kuchyne KD – dotácia PSK 
- Uskutočňujeme výstavbu medzigeneračnej zóny oddychu – cena diela 

190 323,37 €, pričom spoluúčasť obce je 9 516,16 € 
- Pripravované akcie: výzdoba obce, Mikuláš, Betlehem, Vianočná koleda 
- Príprava Zásad nakladania s majetkom obce, nového VZN o daniach 

a poplatkoch 
 
OZ  berie na vedomie:  
správu starostky od posledného zasadnutia OZ. 
 
Bod programu č. 7:  Plnenie rozpočtu za 3. štvrťrok 2023 
 
 Starostka vyzvala poslancov nech sa pýtajú a dala slovo ekonómke obce. Poslanci 
sa pýtali na položky rozpočtu – ekonómka odpovedala.  
 
OZ berie na vedomie:  
plnenie rozpočtu za 3. štvrťrok 2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 8: Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 zo dňa 30.09.2023 a rozpočtové 
opatrenie č. 4/2023 zo dňa 10.11.2023 
  

Starostka dala slovo ekonómke obce.  
 
OZ schvaľuje:  
RO č. 3/2023 zo dňa 30.09.2023 a RO č. 4/2023 zo dňa 10.11.2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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Bod programu č. 9: Zmeny a doplnky č. 2 Územného plánu obce Tovarné – zámer obce 
Tovarné   
  

Starostka upozornila poslancov, že zmeny obdržali v materiáloch a pripomenula, 
že pribudol pozemok p. S. a p. B. Uviedla, že rozprávala s pani S. ohľadom pozemku na 
vybudovanie cesty a tá bola proti predaju. Vysvetlila situáciu ohľadom možnej zámeny 
pozemkov v dolnej časti obce. Prisľúbila, že osloví ešte ďalších vlastníkov tunajších 
pozemkov p. B., p. P., či by neodpredali časť pozemkov. Poslanci súhlasili. Rokovala s p. 
K. a ten nesúhlasí s novým zameraním pozemku a z ceny neustúpi.  
T. Babinčák: uviedol, že iná možnosť nie je. 
M. Hric: opýtal sa, koľko vznikne dole pozemkov. 
Starostka: odpovedala, že 5 – 6 nových pozemkov. 
S. Duda: konštatoval, že najlepšie by bolo, keby sa na cene dohodli samotní vlastníci. 
Ľ. Baník: podotkol, že mali konať rýchlo do konca roka.  
Prebehla rozprava.  
  
OZ schvaľuje: 
zámer obce obstarať zmenu územného plánu schválením Zmien a doplnkov č. 2 Územného 
plánu obce Tovarné k Územnému plánu obce Tovarné zo dňa 16.07.2018  v lokalitách: 

1. Parcela CKN 444/12 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinného domu na predmetnej parcele 

2. Parcela CKN 444/11 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinného domu na predmetnej parcele 

3. Parcela CKN 444/13 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinného domu na predmetnej parcele 

4. Parcela CKN 444/14 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinného domu na predmetnej parcele 

5. Parcela CKN 444/10 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinných domov na predmetnej parcele 

6. Parcela CKN 663/4 a 693/4 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinných domov resp. na výstavbu bytových domov 
na predmetnej parcele 

7. Parcela CKN 444/10 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinných domov na predmetnej parcele 

8. Parcela CKN 669/94 v k. ú. Tovarné na funkciu „miestna komunikácia“ z dôvodu 
zámeru výstavby prístupovej cesty k rodinným domom na priľahlej parcele 

9. Parcela CKN 669/92 v k. ú. Tovarné na funkciu „miestna komunikácia“ z dôvodu 
zámeru výstavby prístupovej cesty k rodinným domom na priľahlej parcele 

10. Parcela CKN 669/91 v k. ú. Tovarné na funkciu „miestna komunikácia“ z dôvodu 
zámeru výstavby prístupovej cesty k rodinným domom na priľahlej parcele 

11. Parcela CKN 669/60 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinných domov na predmetnej parcele 

12. Parcela CKN 669/59 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinných domov na predmetnej parcele 

13. Parcela CKN 669/49 v k. ú. Tovarné na funkciu „plocha rodinných domov“ 
z dôvodu zámeru výstavby rodinných domov na predmetnej parcele 

 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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OZ ukladá: 
odpovedať na Žiadosti o zaradenie parciel do zastavaného územia obce p. M.J. a p. Mgr. D. 
B. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ schvaľuje: 
kúpu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa na zriadenie budúcu výstavbu 
miestnej komunikácie od vlastníka p. J. K. v navrhovanej sume 13,00 €/1m2  
 
OZ poveruje: 
starostku obce prípravou potrebných listín a kúpno-predajnej zmluvy pre vybavenie 
predmetnej žiadosti 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 10: Zmluva o poskytnutí dotácie na rok 2024 pre 2 prijímateľov 
sociálnej služby v Dennom stacionári  MIMA, n. o. podľa § 8 ods. 1 zákona č. 448/2008 Z. z. 
o sociálnych službách  
 
 Starostka prečítala zmluvu, ktorá bola doručená obci od MIMA, n. o.  
 
M. Lukáč: opýtal sa, kto určil sumu, ktorú požadujú.  
Starostka: odpovedala, že zákon stanovuje 100,00 €.  
M. Lukáč: uviedol, že Mesto Snina má podmienky, ktoré musia dodržať.  
Starostka: konštatovala, že obec predloží právničke zmluvu na posúdenie, či spĺňa 
zákonné podmienky.  
Ľ. Dudová: povedala, že áno žiadajú, lebo zákon o sociálnych službách to umožňuje, 
takže očividne nebudú mať inú možnosť, ako im to zaplatiť.  
M. Hric: konštatoval, že tak potom požadujú oprávnene, ak im to zákon umožňuje. 
Starostka: uviedla, že to preverí a bude ich informovať. Budú sa tomu venovať po 
kontrole zmluvy právničkou.  
 
OZ ukladá:                                                                         
obci predložiť návrh zmluvy o poskytnutí dotácie právničke zastupujúcej obec na kontrolu 
a zaoberať sa na najbližšom zasadnutí OZ. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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Bod programu č. 11: Prevádzkový poriadok pre zberný dvor v obci Tovarné 
 
 Starostka požiadala o návrhy na prevádzkové hodiny zberného dvora.  
M. Hric: navrhol, že prevádzkovať na požiadanie. 
M. Lukáč: opýtal sa, či v stredu by bolo do 17:00 hod.  
S. Duda: konštatoval, že akokoľvek to teraz určia, až prax ukáže. 
M. Hric: opýtal sa, či sa bude zberať ak komodita sklo. 
Starostka: odpovedala, že nie sklo sa bežne vyváža so zberom ostatných komodít.  
T. Babinčák: uviedol, že sa uvidí, ako budú ľudia požadovať, aby bolo umožnené voziť na 
zberný dvor. 
 
OZ schvaľuje: 
prevádzkové hodiny pre zberný dvor v obci Tovarné nasledovne: 
 

Pondelok:   13:00 hod. – 15:00 hod.  
Utorok:   13:00 hod. – 15:00 hod. 
Streda:  13:00 hod. – 17:00 hod. 
Štvrtok:  13:00 hod. – 15:00 hod. 

 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ ukladá: 
po skolaudovaní zberného dvora vypracovať prevádzkový poriadok o ďalšie dôležité 
informácie nevyhnutné pre prevádzku zberného dvora 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 12: Schválenie mandátnej zmluvy uzavretá podľa § 566  a nasl. zákona 
č.513/1991 Zb. (Obchodného zákonníka) v znení neskorších predpisov 
 
 Starostka pripomenula poslancom, že mandátnu zmluvu obdržali na emaily. 
Pripomenula znenie zmluvy.  
M. Hric: opýtal sa, ako bude teda poriešený odpad, keď VVS sa v minulosti vyjadrilo, že 
už nenapojí nové stavby z dôvodu, že nevyhovuje stav ČOV. Dala by sa zrealizovať 
samostatná čistička? 
Ľ. Baník: konštatoval, že to vyjadrenie bolo len pre pozemok. 
S. Duda: súhlasil, že áno bolo to pre pozemok, aby prinútili obec predať.  
 
OZ schvaľuje: 
mandátnu zmluvu pre obstarávanie projektovej dokumentácie a investora výstavby 
ďalších nájomných bytov uzavretej podľa § 566 a nasl. Zákona č. 513/1991 Zb. 
(Obchodného zákonníka) v znení neskorších predpisov medzi obcou Tovarné a 
obstarávateľom 
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Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 13:  Rôzne – Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 
2024, Kultúrne a spoločenské  akcie na rok 2024, Schválenie poplatku za používanie 
elektrických spotrebičov v kuchyni KD pre podnikateľské subjekty 
 
 Starostka prečítala žiadosti o dotácie, ktoré boli obci doručené a odporučila 
poslancom vziať ich na vedomie a venovať sa im pri schválení rozpočtu na rok 2024. 
Poslanci súhlasili.  
 
OZ berie na vedomie:  
žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 Starostka požiadala predsedov komisií pripraviť plán investičných zámerov 
a pripraviť plán kultúrnych a spoločenských akcií na rok 2024, aby boli zapracované do 
návrhu rozpočtu na nasledujúci rok. Oboznámila poslancov s prípravou Mikuláša, kde 
bude potrebné schváliť finančné prostriedky na nákup balíčka pre deti.  
Ľ. Dudová: uviedla, že oni ako komisia sa už bavili o akciách na budúci rok, majú 
predbežný plán a určite ešte zorganizujú stretnutie kultúrnej komisie.   
M. Hric: konštatoval, že pre neho sú jasné priority a tými sú cesty.  
 
OZ schvaľuje: 
 nákup Mikulášskych nákup Mikulášskych balíčkov pre deti s trvalým pobytom v obci 
Tovarné od 0 do 10 rokov vrátane, cena 1 balíčka do 5,00 € 
 
OZ ukladá:  
1, Kultúrnej komisii pripraviť plán kultúrnych a spoločenských akcií na rok 2024 
a predložiť ho na najbližšie zasadnutie OZ s možnosťou zapracovania do rozpočtu obce na 
rok 2024 
2, Stavebnej komisii pripraviť plán investičných akcií na rok 2024 a predložiť ho na 
najbližšie zasadnutie OZ s možnosťou zapracovania do rozpočtu obce na rok 2024 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 Starostka navrhla poslancom, aby zvážili schválenie poplatku za používanie 
spotrebičov v kuchyni pri akciách. Poplatok by zaplatila rýchla rota pri preberaní kľúčov 
od priestorov. Navrhla schváliť poplatok.  
M. Hric: súhlasil, konštatoval, že rýchla rota to má zaplatené od ľudí. 
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S. Duda: opýtal sa, čo v prípade, že spotrebiče nebudú používať.  
Ľ. Baník: zaujímal sa, že ak preberie kľúče rýchla rota, ako sa do chladničiek dostanú 
ľudia – rodina ... 
S. Duda: súhlasil s poplatkom, len je za to, aby naši občania, ak to budú mať vo vlastnej 
réžii neplatili poplatok. 
Starostka: uviedla, že nie naším ľuďom sa poplatok nezaúčtuje.  
 
Poslanci prebrali možnosti určenia výšky poplatku. 
 
OZ schvaľuje: 
 poplatok za používanie elektrických spotrebičov v kuchyni KD pre podnikateľské subjekty 
nasledovne: 

- Svadba, ples    100,00 € 
- Krstiny, rodinné oslavy    50,00 € 

 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
  
Bod programu č. 14:  Záver 
 
 Po naplnení všetkých bodov programu starostka obce vyhlásila rokovanie 
obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala všetkým prítomným za účasť.  
Koniec zasadnutia OZ o 20:55 hod.  
 
 
Starostka obce: PaedDr. Kvetoslava Mižáková   ........................................................... 
 
Zapisovateľka: Jana Dudová     ...........................................................                  
 
Overovatelia:  Mgr. Ľubomír Dudová   ........................................................... 
 
                            Tomáš Babinčák                              ........................................................... 


